
 

Notulen MR-vergadering donderdag 17 maart 2022 
Aanvang: 19:30 uur 
 

 Agendapunt Besproken Actie 

1 Opening + vaststellen 
agenda 
 

Aanwezig; Bob, Martijn, Danielle, Pieter en 
Mandy. 
Susanne en Tessa afwezig 

- 

2 Notulen 20 januari 2022 
 

- IEP toetsen voor groep 3 t/m 8 is nog 
niet besproken binnen IB-overleg. 

- Open ochtend is nieuw concept 
binnen Edu-Ley. Wordt na eerste keer 
geëvalueerd. 

- Mandy zet in nieuwsbrief een oproep 
voor aanmeldingen van 
broertjes/zusjes.   

- BSO en Kinderdagverblijf hebben op 
dit moment wachtlijsten.  

Oproep 
aanmeldingen voor 
broertjes/zusjes. 
(Mandy) 

3 Postmap 
 

Tessa n.v.t. 

4 Tussenevaluatie 
jaarplannen 

- Toelichting 
halverwege 
schooljaar 

Mandy geeft een toelichting bij de 
verschillende onderdelen bij de doelen uit het 
jaarplan.  

- Begrijpend Lezen; werkgroep gaat 
uitzoeken of nieuwe (begrijpend) 
leesmethode BLINK Lezen iets kan zijn 
voor de Regenboog 

- Hoogbegaafdheid; zijn in januari 
gestart met projectklas. 1x p.w. 
worden leerlingen door Tamara 
begeleid en de rest van de week 
kunnen ze in de klas met opdrachten 
aan de slag.  

- Kindcentrum; heeft met corona en 
afwezigheid van Frans en Marie-
Louise minder aandacht gehad. Wordt 
komende tijd weer opgepakt. 

- ICT; nieuwe schoolborden, bezig met 
visieontwikkeling Edu-Ley. 

- Cultuur; leerlingen hebben al 
meerdere workshopsrondes gehad en 
brengen dit schooljaar weer bezoek 
aan musea en theatervoorstellingen. 
En iedere 2 weken muzieklessen. 

n.v.t.  

5 Tevredenheidsonderzoe
k ouders 

- Pluspunten 
- Verbeterpunten  

Aantal conclusies vanuit 
tevredenheidsonderzoek najaar 2021; 

- Respons van 40% aan lage kant. 
- Vragen zijn algemeen, mogen 

volgende keer meer gericht zijn op de 
situatie voor de Regenboog. 

- MR ouders 
gaan bij 
volgend 
tevredenheid
sonderzoek 
meedenken 
over vragen.  



 

- MR ouders kunnen hier bijdrage 
aanleveren. 

- Het was niet duidelijk voor welk kind 
je de vragen invult wanneer je 
meerdere kinderen op school hebt.  

- 7,8 als cijfer voor school is prima.  

6 Vacatures huidig 
schooljaar 

- Vacature 1/2B 
- Inzet NPO 

De invulling voor de vacature ½ B die is 
ontstaan na vertrek van Fieke is zo goed als 
zeker ingevuld. Gaat om invulling voor de rest 
van het schooljaar. 
Nationaal Plan Onderwijs; helaas hebben we 
geen leerkracht kunnen vinden voor 2 
ondersteuning van leerkracht en begeleiding 
van leerling. Inmiddels werkt Rian Wagtmans 
wel 3 middagen met leerlingen van groep 6 
en 7 aan begrijpend lezen. Zijn we erg 
tevreden over. De overige middelen voor NPO 
mogen worden meegenomen naar volgend 
schooljaar.  

n.v.t. 

7 Formatieplan 2023 
- Prognose Edu-

Ley 

We gaan hoogstwaarschijnlijk volgend jaar 
weer met 9 groepen kunnen werken. Dus 3 
kleutergroepen.  
Situatie van Frans is nog steeds hetzelfde, 
wat betekent dat hij nog steeds tot jan 2023 
vervangen moet worden. 
De meeste collega’s zullen dus kunnen 
blijven, zou wel fijn zijn wanneer Edu-Ley wat 
meer zekerheid kan geven aan leerkrachten 
met tijdelijke contracten.  

- GMR vragen 
of Edu-Ley 
meer risico 
durft te 
nemen met 
aanstelling 
van 
leerkrachten.  

8  Communicatie met 
ouders 

- Nieuwsbrief/Sch
oolapp 

- Facebook / 
Instagram? 

- Schoolapp berichten werken prima. 
Het verschil tussen berichten vanuit 
de klassen of vanuit school is duidelijk. 

- Het aantal berichten die worden 
geplaatst in de schoolapp verschillen 
per groep, maar dat is voor ouders 
geen probleem. 

- Facebookpagina mag actiever ingezet 
worden. Is gratis reclame voor met 
name nieuwe ouders. 

- Wanneer nieuwe wijken in Goirle 
gebouwd worden/zijn kan er actief 
geflyerd worden.  

- Er mag meer/weer een bericht naar 
buiten dat leerlingen vooral fruit 
meenemen voor de kleine pauze en 
gezonde traktatie weer mogen. 
Tijdens coronamaatregelen moest 
alles voorverpakt zijn.  

- Facebook 
actiever gaan 
gebruiken.  

9 Nieuw meubilair - Nieuw meubilair wordt geleverd voor groep 
3 t/m 8. Oude meubilair mag worden 

- N.v.t. 



 

- Maandag 
geleverd voor 3 
t/m 8 

opgehaald door ouders. Via schoolapp/ 
Facebook mag er een berichtje komen. 
Later komt er nog meubilair voor 
kleutergroepen en nieuwe schoolborden. 
 

10 Rondvraag 
 

Hoe staat het met afhandeling van schade 
aan tuin? Dit ligt nog bij de 
gemeente/wijkagent. Er is veel overlast van 
hangjeugd op schoolplein. Wordt wel aan 
gewerkt, maar nog weinig resultaat.  

- N.v.t. 

Volgende vergaderdata: 

2 juni 

5 juli (dinsdag) 

 

 


